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BRMG-KPGiM-III.0012.20.2013 

 
Protokół Nr 62-20/2013 

z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się dnia 29 października 2013 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 
15.30, w Sali Toastowej nr 107, Nowy Ratusz, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w 
Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło siedmiu (7), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii i wniosków.  
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji Polityki 
Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 62 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, Ŝe porządek obrad został dostarczony radnym w terminie 
regulaminowym.  
 
Otrzymałem informację, Ŝe Prezydent wycofa z porządku najbliŜszej sesji projekt 
uchwały RMG zmieniający uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia 
wysokości stawek opłat za zajęcia pasa drogowego dróg publicznych, których 
zarządcą jest Prezydent Miasta Gdańska na cele niezwiązane z budową, 
przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg – druk nr 1054. 
 
Wniosek do Prezydenta i Przewodniczącego Rady o zdjęcie ww. projektu uchwały z 
sesji złoŜyła Komisja Strategii i BudŜetu w powodu wątpliwości m.in. w zakresie 
proponowanych zmian wysokości stawek. Komisja Strategii zaproponowała ponowne 
spotkanie z przedstawicielami wnioskodawcy. 
 
W związku z powyŜszym proponuję zdjęcie tego projektu uchwały z obrad 
dzisiejszej Komisji i w to miejsce, czyli w punkcie 1 wprowadzimy projekt uchwały 
RMG w sprawie wyraŜenia woli przystąpienia do opracowania i wdroŜenia Planu 
gospodarki niskoemisyjnej - druk nr 1063. 
 

Kto jest za taką zmianą porządku obrad? 
 
Głosowanie: 
Komisja powyŜszą zmianę przyjęła 5 głosami za - jednogłośnie. 
 
Następnie przewodniczący podał pod głosowanie przyjęcie następującego 
porządku obrad: 
 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia woli 
przystąpienia do opracowania i wdroŜenia Planu gospodarki 
niskoemisyjnej - druk nr 1063. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 



 2

 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 
2013-2040 – druk nr 1065. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 1066. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Głosowanie: 
Porządek obrad został przyjęty 5 głosami za- jednogłośnie. 

 
 

Punkt - 1 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia woli przystąpienia do 
opracowania i wdroŜenia Planu gospodarki niskoemisyjnej - druk nr 1063. 
Oryginał druku nr 1063 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska 
z dnia 31 października 2013r. Sprawa: BRMG - S.0006.302.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Dagmara Nagórka - Kmiecik, Zastępca Dyrektora Wydziału Środowiska  
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1063. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i poniewaŜ nie było głosów w dyskusji 
przeszedł do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Miasta Gdańska w sprawie wyraŜenia woli przystąpienia do opracowania i 
wdroŜenia Planu gospodarki niskoemisyjnej - druk nr 1063. 

 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 1063. 
Opinia Nr 62-20/334/89/2013 
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Punkt – 2. 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040 – 
druk nr 1065 - druk nr 1065. Oryginał druku nr 1065 stanowi załącznik do 
protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 31 października 2013r. Sprawa: BRMG 
- S.0006.304.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1065, w zakresie 
działania Komisji powiedziała m.in., Ŝe ten druk będzie miała jeszcze 
autopoprawkę. Wprowadzone zostaną do budŜetu środki z dotacji Unii Europejskiej 
ponad 90 milionów złotych, z przeznaczeniem na wydatki. Ten projekt znajduje się 
na liście indykatywnej i mamy podpisaną preumowę. I w celu umoŜliwienia 
rozstrzygnięcia przetargu konieczne staje się wprowadzenie tych środków unijnych 
do projektu uchwały i to będzie w autopoprawce. Natomiast, wracając do 
podstawowego druku, zmiany dotyczą wprowadzenia ponownie do WPF zadania 
związanego z budową dróg krajowych, czyli Trasa Sucharskiego.  
 
Środki zaplanowane w roku 2013 związane z rozliczeniem tego zadania zostaną 
przesunięte na rok 2014 z uwagi na problemy związane z rozliczeniem tego 
projektu i w związku z tym ze zwiększeniem wynagrodzenia dla Spółki Gdańskie 
Inwestycje Komunalne, która jest na podstawie umowy powierzenia nadzorującym, 
koordynującym to przedsięwzięcie. Zmiana będzie równieŜ miała swoje 
odzwierciedlenie w budŜecie, czyli zmniejszamy w roku 2013 o 500 tysięcy złotych 
wydatki i zwiększamy w WPF na tym zadaniu w 2014 roku o 500 tysięcy złotych. 
 
RównieŜ następuje przeniesienie w ramach dwóch zadań środków z Gdańskiego 
Programu Przeciwpowodziowego, w którym zostały ujęte środki dotyczące budowy 
zbiornika retencyjnego Jasień. W latach 2013-2014 przewidziana jest kwota w 
ramach tego programu prawie 6 milionów złotych i te środki przenosi się do 
drugiego zadania: ochrona wód Zatoki Gdańskiej. To przeniesienie umoŜliwi 
moŜliwość aplikowania o środki z Unii Europejskiej. 
 
Zadanie dotyczące rozbudowy Portu Lotniczego im. Lecha Wałęsy, w okresie 10 lat 
przewidywane było dokapitalizowanie spółki. Było to związane z umową wsparcia 
przez miasto Gdańsk i Marszałka Województwa Pomorskiego w spłacie kredytu 
zaciągniętego przez Port Lotniczy na modernizację lotniska i budowę nowego 
terminala. Port Lotniczy rozpisał konkurs na przejęcie długu przez inny bank i 
korzystniejsze finansowanie. W miejsce banku Nordea dług przejął bank PKO BP i 
odstąpiło od umowy wsparcia z uwagi na to, Ŝe przychody w prognozie wieloletniej 
portu trafików gwarantują spłatę tego kredytu. W związku z tym wycofujemy w 
WPF dofinansowanie portu. 
 
Zwiększa się limit wydatków w roku 2013, będą teŜ zmiany w budŜecie na 
rozbudowę cmentarza Łostowice. Dotyczy rozbudowy cmentarza w kierunku ul. 
Cedrowej. Ma powstać 850 miejsc grzebalnych. To zadanie przewidywane było do 
realizacji w roku 2014. Z uwagi na brak tych miejsc zadanie zostaje przesunięte na 
rok 2013, czyli szybsza realizacja.  
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Modernizacja i budowa kładki na Wyspę Ołowianka, przenosi się środki z roku 2014 
na rok 2015. Związane jest to ze zmianą terminu wykonania dokumentacji dla tego 
przedsięwzięcia. Ta dokumentacja ma być dopiero zrealizowana na koniec roku 
2014, więc płatności nie nastąpią w roku 2014 tylko dopiero w 2015 roku. 
 
Gdański Projekt Komunikacji Miejskiej IIIC. Zrealizowany jest projekt i kosztorys. W 
związku z tym dokonuje się zwiększenia limitu wydatków o kwotę 13 milionów 
złotych, i obecnie koszty tego projektu tj. kwota 58 milionów 810 tysięcy złotych. 
Przypomnę, Ŝe dotyczy to budowy, a właściwie modernizacji torowiska biegnącego 
do osiedla Gdańsk Przeróbka, przebudowę mostu Siennickiego wraz z infrastrukturą 
towarzyszącą oraz dojazd do Pomorskiej Kolei Metropolitalnej. 
 
Budowa Stadionu PGE Arena. Dotyczy dokapitalizowania spółki o przeszło 10 
milionów złotych zmniejszamy dokapitalizowanie spółki z uwagi na mniejsze koszty 
związane z pozyskaniem kredytu, ze względu na spadek stawki WIBOR i to 
powoduje dla nas takie dla nas korzystne skutki finansowe. Dziękuję. 
 
Przewodniczący piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. 
 

DYSKUSJA: 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Mam dwa pytania. Pierwsze, właśnie dotyczące PGE Areny. Czy tam się coś 
rozstrzygnęło w tej sprawie dotyczącej mogilnika, czy raczej jest to temat na 2014 
rok? Bo tam ewentualnie jest teŜ sprawa późniejszego, bowiem dokapitalizowania, 
jeŜeli byłoby niekorzystne rozstrzygnięcie. 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
Oczywiście miasto złoŜyło kasację od wyroku. 
 
Przewodniczący piotr Dzik 
Tam ma być 8, albo 9 milionów. 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
Wraz z odsetkami moŜe tak być, w zaleŜności jak się rozstrzygnie. Po prostu 
czekamy na wyrok. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Drugie pytanie. JeŜeli mogę panie dyrektorze Radowicz. Była mowa o Trasie 
Sucharskiego, jak było na sesji, jeŜeli dobrze pamiętam na sierpniowej, było 
cofnięcie 7 milionów, była rezerwa na jakieś tam niespodziewane rzeczy i to 
wróciło do budŜetu. Natomiast rozmawiałem potem z Panem Prezydentem 
Bojanowskim dotyczącym tych uskoków przed mostem wantowym na Trasie 
Sucharskiego. I Pan Prezydent mówił, Ŝe to będzie w Państwa gestii, Ŝe to będzie 
do zrobienia i to w bardzo pilnym czasie. Czy coś na ten temat wiemy? 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
Znam sytuację, bo zastępca dyrektora Pan Prombonas wystąpił z wyceną kosztów, 
jakie są przewidziane do zrealizowania tego zadania.  
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No jest to kwota chyba w granicach 300 tysięcy złotych, no i Pan Prezydent 
Bojanowski wystąpił do mnie, czy ja widzę moŜliwość znalezienia środków na to 
zadanie. Przyznam szczerze, ze jest mi na tym etapie trudno odpowiedzieć, bo 
dosłownie dzisiaj 15 minut temu czytałam to pismo, ale znam sprawę. 
 
Przewodniczący piotr Dzik 
Rozumiem. Poczekam na decyzję. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
W wyniku zmniejszenia WIBORU zmniejszamy odsetki, i zmniejszamy o 10 milionów 
dokapitalizowanie spółki BIEG? 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
Tak. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
I to jest obsługa finansowa obligacji, które BIEG wypuszczał? 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
To nie były obligacje, to po prostu miasto sprzedało dług spółki i bank 
rozterminował ten dług. 
Powiem tylko, Ŝe teŜ negocjowaliśmy, i będą jeszcze niŜsze koszty. 
Negocjowaliśmy z PKO SA, który właśnie rozterminował ten dług obniŜenie kosztów 
obsługi tego długu, z zastrzeŜeniem, Ŝe jeŜeli tego nie zrobi, to po prostu ten dług, 
komu innemu sprzedamy. Zostało juŜ ustalone na komitecie kredytowym banku PKO 
zapadła decyzja, Ŝe obniŜą marŜe o 0, 5 punktu. Czyli z 1, 49 będzie 0, 99 punktu. 
Tak, Ŝe naprawdę bardzo korzystne oprocentowanie, i w związku z tym jeszcze w 
roku 2014 dług bardziej spadnie, będzie mniejsze dokapitalizowanie. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Rozumiem, Ŝe po przejęciu przez bank PKO SA banku Nordea, rozumiem, ze teŜ te 
wszelkie zobowiązania, jakie mieliśmy w Nordea teŜ zostały przejęte? 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
To znaczy tak. Na razie jest cały czas Nordea. Jeszcze PKO BP niczego nie przejęło, 
dopiero przejmie, bo to będzie dopiero 2014 roku. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Z tego, co pamiętam w Nordea jest kredyt spółki MTG? 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
Tak jest w Nordea. Tam było BRE i Nordea. Nordea przejął cały dług z BRE i teraz 
będą trwały rozmowy z wydłuŜeniem terminu spłaty tego kredytu. Nordea 
wydłuŜyło termin spłaty z grudnia tego roku do końca marca 2015 roku. Będę o tym 
teŜ mówiła przy budŜecie. 
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji 
Gdański Projekt Komunikacji Miejskiej, etap III C. Rozumiem, Ŝe to jest na projekt i 
kosztorys na budowę torowiska do osiedla Przeróbka, przebudowę mostu 
Siennickiego, i infrastrukturę towarzyszącą oraz dojazdy do Pomorskiej Kolei 
Metropolitalnej?  
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Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
W roku 2013 przewidziane są środki w wysokości przeszło 11 milionów złotych do 
realizacji i dotyczy to przystanku Jasień i Kiełpinem. Cała inwestycja jest to prawie 
59 milionów złotych. Przyznam, Ŝe dokładnie nie wiem, co w tym roku będzie 
robione, ale na pewno w 2013 roku są przewidziane środki do realizacji. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Tylko dopytam. Ta umowa, która była z BIEG, tej sprzedaŜy wierzytelności, bo to 
bank rozterminował, tak, czy kupił tą wierzytelność? 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
Umowa była zawarta z wykonawcą przez miasto. Wszystkie faktury były na miasto. 
Miasto refakturowało w 95% na spółkę, bo spółka była właścicielem. Spółka nam nie 
płaciła i my te wierzytelności, które istniały i przyszłe sprzedaliśmy bankowi. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję, przechodzimy do 
głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040 – druk nr 1065- w zakresie 
działania Komisji wraz ze zgłoszoną przez Panią Skarbnik autopoprawką. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się 
- przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez 
poprawek - zawarty w druku nr 1065 – w zakresie działania Komisji wraz ze 
zgłoszoną autopoprawką. Opinia Nr 62-20/335/90/2013 

 
Punkt – 3. 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 1066. 
Oryginał druku nr 1066 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska 
z dnia 31 października 2013r. Sprawa: BRMG - S.0006.305.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., Ŝe w tym projekcie 
uchwały przewidziane jest upowaŜnienie dla Prezydenta o udzielenie poręczeń 
gwarancji w bieŜącym roku do łącznej kwoty 20 milionów złotych. Właśnie jest to 
związane z Międzynarodowymi Targami Gdańskimi, poniewaŜ było wcześniej 
udzielone poręczenie w roku 2013 dla MTG przez miasto, poniewaŜ kredyt miał być 
spłacany do końca grudnia 2013. Z uwagi na to, Ŝe Nordea wykupiła dług, który 
MTG od BRE i wydłuŜyła termin spłaty dla MTG do 31 marca 2015 roku. Bank 
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oczywiście zaŜądał nowego poręczenia od miasta spłaty kredytu. Dlaczego zaŜądał 
ponownie poręczenia? Z uwagi na to, Ŝe kwota, która jest przewidziana ze 
sprzedaŜy Beniowskiego i Droszyńskiego, oczywiście no jest dyskusyjna dla banku, 
natomiast MTG równieŜ rozpatruje moŜliwość sprzedaŜy części gruntów na cele 
parkingowe. RównieŜ prowadzi rozmowy z Polskimi Inwestycjami, Ŝeby te Polskie 
Inwestycje weszły kapitałowo do MTG. Jest taka moŜliwość, bo juŜ wstępnie były 
prowadzone rozmowy z nowym prezesem, z Dariuszem Kasprzykiem Banku 
Gospodarstwa Krajowego, który obsługuje przedsięwzięcia Polskich Inwestycji, jest 
to w trakcie przygotowywania. TeŜ jest juŜ wstępna propozycja banku PKO BP, 
który będzie przejmował bank Nordea, Ŝe jest teŜ zainteresowany wydłuŜeniem 
terminu spłaty długu. No, ale Nordea potrzebuje poręczenia miasta. Było to 
analizowane. Nie stanowi to poręczenie naruszenia pomocy publicznej. Umowa jest 
juŜ podpisana na zmianę terminu płatności między MTG a bankiem, natomiast 
warunkiem działania tej umowy będzie poręczenie przez miasto Gdańsk tego 
przedsięwzięcia. 
 
W projekcie uchwały jest zmniejszenie wydatków dodatkowo o 3 miliony złotych 
związane z obsługa długu, bo są niŜsze nadal stopy oprocentowania, no i teŜ zejście 
z dokapitalizowania w tym roku spółki Port Lotniczy. To są takie większe zmiany. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Zmniejszyliśmy dokapitalizowanie dla tej spółki? 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
W tym roku likwidujemy dokapitalizowanie, bo w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej w roku 2014 itd. i w roku bieŜącym teŜ likwidujemy dokapitalizowanie 
w wysokości 3.240 tysięcy złotych. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Według biznes planu, jaki był robiony dla MTG i dla budowy nowej siedziby, tam 
konstrukcja finansowa była taka, Ŝe właśnie do końca tego roku miały być 
sprzedane nieruchomości przy Beniowskiego i Droszczyńskiego. Te pieniądze miały 
być przekazane dla Nordea. W związku z tym do końca roku miało być spłacone ¾ 
tego zadłuŜenia, bo całość zadłuŜenia była 107 milionów, a 75 milionów miało być 
zapłacone ze sprzedaŜy nieruchomości. 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
Dokładnie tak jest. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Tak jest. W związku z tym, Ŝe przedłuŜamy tą całą inŜynierię finansową do końca 
marca 2015, jak wyglądają w stosunku do pierwotnych planów finansowych koszty 
finansowe. Czy wzrosną i o ile wzrosną koszty nowego przedłuŜonego finansowania 
tego kredytu? 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
Koszty finansowe wzrosną. Ja po prostu nie pamiętam, więc nie chcę Państwa 
wprowadzać w błąd, przygotuję informację na sesję rady. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Tak mniej więcej rząd wielkości 5 milionów złotych? 
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Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
No w granicach 2, 5 do 3 milionów złotych, ale to teŜ nie jest informacja na 100%, 
przedstawię dokładną informację w dniu sesji. 
 
Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Jak często do spółki docierają informacje, powiedzmy działań dotyczących 
sprzedaŜy tej nieruchomości? 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Nie docierają, bo nie ma zainteresowania. 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
Proszę Państwa. No nie ma, co ukrywać, Ŝe zmiany w planie zagospodarowania 
przestrzennego spowodowały, Ŝe dla inwestorów te grunty stały się mniej 
atrakcyjne, z uwagi na to, Ŝe wyŜsze budynki powodowały lepszą opłacalność 
projektu i zwrot kapitału i w związku z tym, oczywiście byli inwestorzy chętni 
nabycia tej nieruchomości, ale dosłownie o 50% poniŜej wyceny dokonanej przez 
rzeczoznawców. No, Ŝaden prezes spółki nie zrobi po prostu takiej transakcji i nie 
sprzeda nieruchomości, więc robione jest po prostu wszystko, aby wydłuŜyć termin 
spłaty. 
 
Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
To do pani spływają te informacje, jeśli spółka jakieś czyni starania, bo chciała i 
grunty podzielić itd., czy to raczej wydział skarbu? 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Organy nadzorcze. 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
To wszystko po prostu jest w MTG. Natomiast znam te materiały i znam sytuację z 
uwagi na to, Ŝe występując do Państwa z poręczeniem musieliśmy sprawę 
dokładnie zbadać. Czy przychody, które spółka przedstawia gwarantują obsługę 
długu, po pierwsze. Po drugie, czy nasze poręczenie nie jest przypadkiem pomocą 
niedozwoloną, i być moŜe w przyszłości będzie taka sytuacja, Ŝe tą spółkę trzeba 
bę4dzie znacząco w którymś roku dokapitalizować. Nie myślę, Ŝe to będą najbliŜsze 
lata, ale być Mozę, jeŜeli PKO BP wydłuŜy termin spłaty tego kredytu, a myślę, Ŝe 
na pewno wydłuŜy, bo Nordea ma określone okresy narzucone przez właścicieli, 
czyli nie są to długie okresy. PKO BP udziela kredytu na dłuŜsze okresy, ale 
podejrzewam, Ŝe w którymś tam roku, dwudziestym którymś być moŜe trzeba 
będzie tą spółkę dokapitalizować, na pewno nie teraz, ale myślę, Ŝe trzeba będzie. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu 
Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 1066. 
 
 



 9

Głosowanie:  
Komisja 4 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się 
- przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez 
poprawek - zawarty w druku nr 1066 - w zakresie działania Komisji. Opinia Nr 
62-20/336/91/2013 
 
 

Punkt – 4. 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Porządek obrad został wyczerpany. Nie ma więcej spraw ze strony 
członków Komisji. Dziękuję bardzo za czynny udział w posiedzeniu. Zamykam 
posiedzenie.  Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 16:00. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Protokół sporządziła: 
 
ElŜbieta Wajs-Deyck 
Pracownik Biura Rady Miasta Gdańska  
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Opinie podjęte na posiedzeniu Komisji: 
 
 
BRMG-KPGiM-III. 0012.21-2.2013.EWD.299832 
Sprawa: BRMG - S.0006.302.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 62-20/334/89/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 29 października 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyraŜenia woli 
przystąpienia do opracowania i wdroŜenia Planu gospodarki niskoemisyjnej - 
druk nr 1063. 

======================================================= 

 
 
            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Dagmarę Nagórkę - Kmiecik, Zastępcę Dyrektora Wydziału  
Środowiska, Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty 
w druku nr 1063. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pan Wiesław Bielawski  
Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.21-3.2013.EWD.299850 
Sprawa: BRMG - S.0006.304.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 62-20/335/90/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 29 października 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-
2040 – druk nr 1065. 

======================================================= 

 
 
            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Teresę Blacharską, Skarbnik Miasta Gdańska oraz 
przeprowadzonej dyskusji, Komisja 4 głosami za, przy  2 głosach 
przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się - przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty 
w druku nr 1065 – w zakresie działania Komisji wraz ze zgłoszoną 
autopoprawką. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pani Teresa Blacharska  
Skarbnik Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.21-4.2013.EWD.299864 
Sprawa: BRMG - S.0006.305.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 62-20/336/91/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 29 października 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 1066. 

======================================================= 

 
 
            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Teresę Blacharską, Skarbnik Miasta Gdańska oraz 
przeprowadzonej dyskusji, Komisja 4 głosami za, przy 2 głosach 
przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się - przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty 
w druku nr 1066 - w zakresie działania Komisji. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pani Teresa Blacharska  
Skarbnik Miasta Gdańska 
 
 

 
 
 
 
 
 

 


